

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 01-07-2024 01:06:12 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 01-07-2024 01:06:12 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of INVEST BANK cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 14:00 on 29-07-2024 at MICROSOFT TEAMS to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة البنك الاستثماري دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 29-07-2024 الساعة 14:00 في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني MICRO SOFT TEAMS وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>1. Approve the amendment of the Articles of Association and Bylaws to become as follows: 1- Articles of Association Amend Article (5) of the Articles of Association to read as follows: · The authorized capital of the company shall be (125,000,000) dinars (one hundred and twenty-five million dinars) divided into (125,000,000) shares, of which 100,000,000 (one hundred million shares) have been subscribed for, with a par value of one Jordanian dinar per share. 2- Bylaws Amend Article (3) of the Bylaws to read as follows: The authorized capital of the company shall be (125,000,000) dinars (one hundred and twenty-five million dinars) divided into (125,000,000) shares, of which 100,000,000 (one hundred million shares) have been subscribed for, with a par value of one Jordanian dinar per share.</p>	<p>تعديل عقد التأسيس و النظام الأساسي ليصبح كما يلي : 1- عقد التأسيس تعديل المادة (5) من عقد التأسيس لتصبح كما يلي : · يتكون رأسمال الشركة المصرح به من (125,000,000) دينار (مئة وخمسة وعشرون مليون دينار) مقسم الى (125,000,000) سهم ، والمكتتب به 100,000,000 (مئة مليون سهم) قيمة السهم الواحد دينار أردني . 2- النظام الأساسي تعديل المادة (3) من النظام الأساسي لتصبح كما يلي : · يتكون رأسمال الشركة المصرح به من (125,000,000) دينار (مئة وخمسة وعشرون مليون دينار) مقسم الى (125,000,000) سهم ، والمكتتب به 100,000,000 (مئة مليون سهم) قيمة السهم الواحد دينار أردني</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Offering 25 million shares (twenty-five million shares) for private subscription at a price of one dinar per share to shareholders registered in the bank's records as of the fifteenth day of the Jordan Securities Commission's approval of the subscription, each according to their shareholding percentage, and according to the instructions for dealing with subscription rights issued by</p>	<p>طرح 25 مليون سهم (خمسة وعشرون مليون سهم) للاكتتاب الخاص بسعر دينار واحد للسهم على المساهمين المسجلين في سجلات البنك كما في اليوم الخامس عشر لموافقة هيئة الأوراق المالية على الاكتتاب كل حسب نسبة مساهمته، وحسب تعليمات التعامل بحقوق الاكتتاب الصادرة عنها، وتفويض مجلس الادارة باتخاذ الاجراءات من اجل تغطية الاكتتاب بهذه الزيادة بالأسس و الشروط التي يراها مناسبة، و</p>

<p>the Jordan Securities Commission, and authorizing the Board of Directors to take the necessary measures to cover the subscription with this increase on the bases and conditions it deems appropriate. In the event that the offered shares are not fully subscribed, the Board of Directors shall be authorized to take the necessary measures it deems appropriate to choose the method of covering the unsubscribed shares in accordance with the laws, regulations, and instructions in force in the Hashemite Kingdom of Jordan.</p>	<p>في حالة عدم تغطية الاسهم المطروحة للاكتتاب بالكامل تفويض مجلس الادارة باتخاذ الاجراءات التي يراها مناسبة لاختيار طريقة التغطية للاسهم التي لم يتم الاكتتاب بها بما يتفق و القوانين و الانظمة و التعليمات المعمول بها في المملكة الاردنية الهاشمية .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقعة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقعة</p>